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Szemereyné Pataki Klaudia 
Polgármester Asszony részére 

 

 

Tisztelt Polgármester Asszony! 

 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzatának 2016. szeptemberi közgyűlésén 

kérdést tettem fel a Pallasz Athéné Egyetem nevének megváltoztatásával 

kapcsolatban.  Akkor azt a választ kaptam, hogy a Szenátus október-novemberi ülésein 

az alakulás kapcsán több fontos szakmai kérdés élvez prioritást, majd ezt követően 

kerülhet sor a névváltoztatás felvetésére.  

Kérdésem, hogy van-e újabb fejlemény, illetve időpont a tekintetben, hogy mikor 

változhat meg a Kecskeméten működő egyetem neve? 

Kérem, hogy a kérdésre adott választ a Közgyűlés következő ülésén tűzze napirendre.  

 

Kecskemét, 2017. május 17. 

    

Tisztelettel: 

Király József s.k. 
képviselő 


